
Salgó és Sakk‐Matt… 

 

Határ Attila és Deák Henriett kisakkozták a  lehetőséget arra, hogy 

megpróbálják bebizonyítani azt, ami sajnos ebben a szezonban csak 

részben sikerült. Mit is? Erről olvashatnak a következő írásban. 

 

A kérdés egyszerű! Hazai pálya Salgó! Attila? 

A legegyszerűbb kérdésre legnehezebb választ adni. 

Nagyon  nagy  az  elvárás mindenki  részéről.  Akivel  csak  személyesen 

találkozom,  vagy  tudja,  hogy  versenyzem, mindenki  biztat  a  lehető 

legjobb eredmény elérésében. Az eddigi mutatóim nem a legjobbak, 

a  folyamatos  műszaki  hibák  sajnos  akadályoztak  a  kiváló 

végeredmény elérésében. 

Hiába voltak jó részeredmények a versenynek a célban van vége. 

Azt ebben a szezonban csak egyszer sikerült meglátni. 

A  hazai  pálya  előnye  sajnos  elveszik  abban,  hogy  helyben  vagyunk, 

mindent halasztgatunk,  tolunk magunk előtt dolgokat, munka stb. a 

felkészülés  rovására.  Ha  más  környezetbe  kerülünk  ott  csak  a 

versenyzés van. Viszont az, hogy már ezeken a pályákon  rengeteget 

versenyeztem az előző évek során nagy segítséget ad. 

 

A technika? 

Az  autó  a  már  tesztelt  Peugeot  208  R  lesz.  Amihez  a  Bakó  Rallye 

Team  segítségével  nagyon  méltányos  feltételekkel  jutottunk  hozzá. 

Előre  is  köszönetet  mondunk,  nélkülük  nem  tudtunk  volna  ilyen 



kocsival  indulni.  Lesz még a héten egy  rövid  „átmozgató”  autózás  a 

208‐al. Kicsit belakjuk. 

A városi szakaszról mi a véleményed? 

Nagyon  jó  kezdeményezés. Annak  külön örülök,  hogy nem egy  szűk 

belvárosi  prológ  lesz,  ha  nem  egy  szélesebb  és  időeredményre 

abszolválható látványosságnak nézünk elébe.  

A többi gyors? 

Mondhatnánk, hogy a szokásos. De nem az, mert nem lehet félvállról 

venni.  Ceredet  imádom,  a  kazári  gyors  vagy  rajt,  vagy  cél  a  házunk 

előtt.  Sámsonháza még  csak  tavaly  volt. Mindig  változnak  a  pályák, 

vagy aszfaltozzák, vagy éppen új kátyúk keletkeznek. 

Mindenre oda kell figyelni a felkészülés során. Ezt ugyan úgy bejárjuk, 

mint ha idegenben mennénk, még az etap útvonalat is. 

Egy összegzés így verseny előtt zárásként? 

Mint  az  eddigiekben  is  ezt  vallottam.  Megpróbálunk  mindent 

megtenni  a  lehető  legjobb  eredmény  eléréséhez,  a  technika 

biztosított,  nagyon  várjuk  a  futamot.  Kövessetek  minket  a  Határ 

motorsport facebook oldalán. 
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